
Zápisnica
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Drahovciach, ktoré sa konalo dňa 25.06.2009 

1. Otvorenie                                                                                                                                        

    Rokovanie  obecného  zastupiteľstva  v Drahovciach  otvoril  a všetkých  prítomných  privítal
starosta  obce   Emil  Hubinák  v priestoroch  zasadačky  obecného  úradu.   Konštatoval,  že  je
prítomných 8 poslancov, ospravedlnený - Ing.  Patrik Rapavý a vyhlásil  zasadanie za uznášania
schopné. 

Program rokovania:
1. Otvorenie (určenie overovateľov zápisnice)
2. Kontrola plnenia uznesení
3. Výročná správa za rok 2008   
4. Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2/2009
5. Informácie zo zasadaní komisií obecného zastupiteľstva
6. Rôzne
7. Návrh na uznesenie
8. Záver      

Za  overovateľov  zápisnice   z  dnešného   rokovania  OZ   boli   určení  p. Jozef Varačka a p. Juraj
Surový.
  
Program rokovania a overovatelia zápisnice z dnešného rokovania OZ boli schválení 

h l a s o v a n í m  č. 1 :

ZA : 8                                                 PROTI : 0                               ZDRŽAL  SA : 0    

24. 
uznesenie

k organizačnému zabezpečeniu  priebehu OZ

OZ v Drahovciach 

1. k o n š t a t u j e,  že OZ je uznášaniaschopné, pretože z celkového počtu 9 poslancov  sú
prítomní 8 poslanci
2. s c h v a ľ u j e  program dnešného rokovania OZ podľa pozvánky
3. u r č u j e  overovateľov zápisnice z dnešného rokovania OZ p. Jozefa Varačku a Surového
Juraja.

2. Kontrola  plnenia  uznesení  z rokovania  OZ  zo  dňa  27.04.2009  a  z  rokovania
mimoriadneho OZ zo dňa 01.06.2009

Uznesenia z uvedených OZ sú splnené alebo sa plnia priebežne.
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25.
uznesenie

ku Kontrole plnenia uznesení z rokovania OZ zo dňa 27.04.2009
a z rokovania mimoriadneho OZ zo dňa 01.06.2009 

OZ v Drahovciach

1. b e r i e   n a    v e d o m i e  plnenie uznesení z rokovania OZ dňa 27.04.2009 a z rokovania
mimoriadneho OZ dňa 01.06.2009.

3. Výročná správa za rok 2008                                                              

P. Anna Imrišíková predložila Výročnú správu Obce Drahovce za rok 2008 a overenie výročnej
správy auditorkou Ing. Veronikou Tibenskou. 

4. Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2/2009

Predkladaný materiál uviedla  p. Imrišíková Anna. 

Výročná správa za rok 2008 a návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2/2009 boli
prijaté 

h l a s o v a n í m  č. 2:

ZA : 8                                              PROTI : 0                              ZDRŽAL SA : 0

26.
uznesenie

k Výro čnej správe Obce Drahovce za rok 2008
a k Návrhu na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2/2009 

OZ v Drahovciach

1. s c h v a ľ u j e   Výročnú správu Obce Drahovce za rok 2008
2. s c h v a ľ u j e   zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2/2009
3. b e r i e    n a    v e d o m i e   overenie výročnej správy  auditorkou Ing. Veronikou Tibenskou

5. Informácie zo zasadaní komisií obecného zasupiteľstva
                                                                 

P.  Stanislav  Bednár  -  predseda  Komisie  športu,  kultúry,  vzdelávania,  zdravotnej  a
sociálnej informoval o zasadaní komisie, ktoré sa konalo dňa 25.06.2009.
- Komisia  riešila  otázky súvisiace s  vydaním publikácie  o  Drahovciach.  Publikáciu  plánujú
vydať do 30.06.2010 za predpokladu, že príspevky budú odovzdané včas, najneskôr do 30.11.2009. 
- Komisia prizve k úprave okolia pri soche sv. Vendelína v Dolných Voderadoch svojich členov a
členov  združenia  "Superuvoľnení".  Samotná  oprava  sochy  by  sa  mala  realizovať
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spolufinancovaním obce Drahovce a biskupského úradu.  
V priebehu informácií   zo zasadania Komisie športu, kultúry, vzdelávania, zdravotnej a sociálnej sa
dostavil Ing. Patrik Rapavý.
- Drahovská desiatka sa v tomto roku bude konať 13. septembra.  
Pán starosta vyzval p. Milana Rusnáčika na predloženie žiadosti o finančný príspevok  závodu AE
Jaslovské Bohunice, nakoľko prisľúbili  prispieť na túto akciu. 
- Drahovský jarmok sa bude konať  29. augusta 2009 – organizačne ho zabezpečuje Komisia
športu, kultúry, vzdelávania, zdravotná a sociálna v spolupráci s Mgr. Ladislavom Lekárom. 
  

P. Jozef Maceka - predseda Komisie podnikania, obchodu a služieb, regionálneho rozvoja,
stavebnej a bytovej  informoval o zasadaní komisie, ktoré sa konalo dňa 18.06.2009 a komisia
navrhuje poslancom:
- schváliť predaj parcely č.  735/1 a 735/2 o celkovej výmere 985 m2 p. Emílii  Sedláčikovej,
Drahovce, Južná 244
- schváliť predaj parcely č. 635/4 o výmere 22 m2  pod jestvujúcou garážou manž. Jozefovi a
Irene Klasovým, Drahovce, A. Hlinku 464/16
- schváliť  vydanie  súhlasu  manž.  Máriovi  a  Jane  Rusnákovým,  Drahovce,  Pod  Bystercom
638/30 o zápise parcely č. 95/24 do geometrického plánu, aby prešiel vklad prarcely do katastra
nehnuteľností, ktorú kúpili od p. Aleny Šústovej, Drahovce, Dedinská 88
- doporučuje doriešiť pozemky na križovatke Hlavná ul. – Školská ul. pri autobusovej zastávke,
doplnením do územného plánu, alebo vydaním územného rozhodnutia.

Po rozprave OZ v Drahovciach 

h l a s o v a n í m  č. 3:

ZA : 9                                              PROTI : 0                              ZDRŽAL SA : 0
 
- schvaľuje predaj parcely č. 735/1 a 735/2 o celkovej výmere 985 m2 p. Emílii Sedláčikovej,
Drahovce, Južná 244 – celkom za 32,70 €
- ukladá predsedovi Komisie podnikania, obchodu a služieb, regionálneho rozvoja, stavebnej a
bytovej do 15. júla 2009 zvolať stretnutie s občanmi  – žiadateľmi o otvorenie novej ulice medzi
ulicami Hlavná a Bratislavská za Klasech uličkou 

 
JUDr.  Jozef  Šoka  -  predseda  Komisie  verejného  poriadku,  ekonomickej,  dopravy  a

životného prostredia informoval o zasadaniach komisie, ktoré sa konali 21.05.2009 a 25.06.2009.
Komisia riešila:
- sťažnosť rodiny Biháriových na vandalizmus  v obci
- pokračovanie orezu stromov ohrozujúcich bezpečnosť
- prehodnotenie potrebnosti obecnej Avie – zvýšené náklady boli nevyhnutné na opravu a údržbu
Avie, ktorá nie je určená na dosahovanie zisku, ale predovšetkým na poskytovanie služieb obci a
občanom
- prehodnotenie potrebnosti pohrebného auta, ktoré pre obec už nie je potrebné   
- prerozdelenie miestností v spoločenskom dome
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28.
uznesenie

k Informáciám zo zasadaní komisií obecného zastupiteľstva

OZ v Drahovciach 

1. s c  h  v a ľ  u j  e   predaj  parcely  č.  735/1  a  735/2  o  celkovej  výmere  985  m2 p.  Emílii
Sedláčikovej, Drahovce, Južná 244 – celkom za 32,70 €
2.  u k l a d á   predsedovi Komisie podnikania, obchodu a služieb, regionálneho rozvoja, stavebnej
a bytovej do 15. júla 2009 zvolať stretnutie s občanmi – žiadateľmi o otvorenie novej ulice medzi
ulicami Hlavná a Bratislavská za Klasech uličkou 
3. b e r  i e   n a    v e d o m i e   informácie zo zasadaní komisií obecného zastupiteľstva

6. Rôzne

Pán starosta informoval o pripravovaných projektoch:
- "Rekonštrukcia ZŠsMŠ v Drahovciach" – 23.06.2009 sa začali práce, majú byť dokončené do
31.08.2009
- "Splašková tlaková kanalizácia + ČOV" – dopĺňajú sa náležitosti k podanej žiadosti
- "Regenerácia centrálnej  zóny"  –  bola podaná žiadosť  o nenávratný finančný príspevok  vo
výške 664 tis. € / 20 mil. Sk
- "Program separovaného zberu" – pracuje sa na vyjadreniach dotknutých organizácií 
- Po  15.  júli  sa  začne  pracovať  na  žiadosti  o  finančný príspevok  z  ministerstva  životného
prostredia na dokončenie obecného vodovodu – Lazy, Važina a drobné prepoje
Občania sa zaujímali, či  je v rámci projektu "Regenerácia centrálnej zóny" plánované aj detské
ihrisko. Najvhodnejším sa javí priestor medzi kultúrnym domom a zdravotným strediskom. Pán
starosta informoval, že v rámci uvedeného projektu realizácia detského ihriska nebola možná, ďalej
sa vyjadril,  že má veľa rozpracovaných projektov a je sám kto vybavuje záležitosti  súvisiace s
projektami. Poslanci ponúkli aktívnu účasť a pomoc. JUDr. Jozef Šoka sa vyjadril, že je potrebné
sledovať výzvy a potom projekt realizovať, prípadne i formou dohody o pracovnej činnosti. Ing.
Patrik Rapavý nie si je istý, či sa objavia výzvy na budovanie detského ihriska, urobí prieskum, v
akých sumách sa pohybuje zriadenie detského ihriska a bude informovať OZ. 
Pán  starosta  prečítal  poslancom  ďakovný  list  od  p.  Tibora  Mikuša  –  predsedu  Trnavského
samosprávneho  kraja  za  solidaritu  a  spolupatričnosť,  ktorú  naši  poslanci  vyjadrili  účasťou  a
finančným  príspevkom  voči  občanom,  ktorí  v  dôsledku  živelnej  pohromy,  havárie  alebo
mimoriadnej udalosti v našom kraji potrebujú alebo budú potrebovať pomoc. Zároveň im zaželal
veľa úspechov v ich náročnej práci.
Ďalej  pán  starosta  privítal  členov  Taliansko  slovenskej  obchodnej  komory,  ktorí  prítomným
predstavili projekt "Rozvoj solárnej energie: nová výzva pre zhodnotenie pôdy ako súčasť stratégie
ekologicky  udržateľného  rozvoja".  V  rámci  projektu  má  uvedená  spoločnosť  za  úlohu
sprostredkovať  2  slovenským  obciam  technické  a  administratívne  informácie  a  žiada  účasť  a
spoluprácu  obce  Drahovce  pri  vytvorení  realizačnej  štúdie,  prieskume  a  výbere  vhodných
pozemkov. 
Spolupráca Obce Drahovce v rámci projektu "Rozvoj solárnej energie: nová výzva pre zhodnotenie
pôdy ako súčasť stratégie ekologicky udržateľného rozvoja" a kompetencia pre pána starostu na
podpísanie zmluvy o spolupráci s Taliansko slovenskou obchodnou komorou boli schválené

h l a s o v a n í m  č. 4:
ZA : 9                                              PROTI : 0                              ZDRŽAL SA : 0  
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Pán starosta ďalej poďakoval Mgr. Ladislavovi Lekárovi za spoluprácu pri príprave a realizácii Dňa
kvetov.
Štatutárni  zástupovia  firmy  VIS  Ing.  Róbert  Surový  a  Ing.  Anton  Čaniga  požiadali  OZ  v
Drahovciach  o súhlas  s  investičným zámerom vybudovať  na  svojich  pozemkoch fotovoltaickú
elektráreň.
Investičný zámer štatutárnych zástupcov firmy VIS - Ing. Róberta Surového a Ing. Antona Čanigu
vybudovať  na  svojich  pozemkoch  fotovoltaickú  elektráreň  s  podmienkou  zabezpečiť  prípadnú
zmenu územného  plánu obce Drahovce  súvisiacu  s  výstavbou fotovoltaickej  elektrárne  na ich
pozemkoch na ich vlastné náklady bol schválený

h l a s o v a n í m  č. 5:

ZA : 9                                              PROTI : 0                              ZDRŽAL SA : 0  

Pán Brezovský požiadal starostu vyriešiť odvodnenie okolia studien na cintoríne, čo pán starosta
prisľúbil.

29.
uznesenie 

k  bodu Rôzne

OZ v Drahovciach 

1.  s c h v a ľ u j e    spoluprácu Obce Drahovce v rámci projektu "Rozvoj solárnej energie: nová
výzva pre zhodnotenie pôdy ako súčasť stratégie ekologicky udržateľného rozvoja" a kompetenciu
pre pána starostu na podpísanie zmluvy o spolupráci s Taliansko slovenskou obchodnou komorou 
2. s c h v a ľ u j e   investičný zámer štatutárnych zástupcov firmy VIS - Ing. Róberta Surového a
Ing.  Antona  Čanigu  vybudovať  na  svojich  pozemkoch  fotovoltaickú  elektráreň  s  podmienkou
zabezpečiť prípadnú zmenu územného plánu obce Drahovce súvisiacu s výstavbou fotovoltaickej
elektrárne na ich pozemkoch na ich vlastné náklady
3. u k l a d á   Ing. Patrikovi Rapavému uskutočniť prieskum trhu v oblasti budovania detských
ihrísk   
4.  b e r i e   n a   v e d o m i e    informácie pána starostu o projektoch

7. Návrh na uznesenie 

OZ v Drahovciach schvaľuje  uznesenia z rokovania OZ v Drahovciach konaného dňa 25.06.2009
tak ako boli prednesené.

h l a s o v a n í m  č. 6 :

ZA : 9                                              PROTI : 0                              ZDRŽAL SA : 0
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30.
uznesenie 

k  bodu Návrh na uznesenie
OZ v Drahovciach

s c h v a ľ u j e  uznesenia z rokovania OZ v Drahovciach konaného dňa 25.06.2009.

8. Záver 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu starosta obce  poďakoval poslancom za aktívnu účasť
a rokovanie OZ ukončil.

Drahovce 01.07.2009                                                                Zapísala : Varačková Mária

Príloha : Tabuľka hlasovaní poslancov

                                                                                                    .........................................
                                                                                                             Emil Hubinák
                                                                                                              starosta obce

Jozef Varačka.................................               Juraj Surový....................................
                 overovateľ                                                     overovateľ
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Hlasovanie poslancov na zasadaní 

Meno poslanca 1 2 3 4 5 6
Bednár Stanislav + + + + + +
Brezovský Jozef + + + + + +
Mgr. Lajchová Jana + + + + + +
Maceka Jozef + + + + + +
Ing. Rapavý Patrik X X + + + +
Surový Juraj + + + + + +
JUDr. Šoka Jozef + + + + + +
Varačka Jozef + + + + + +
Zurek Milan + + + + + +

Drahovce 01.07.2009  

Spôsob značenia hlasovania: ZA +
PROTI -
ZDRŽAL SA 0
NEBOL PRÍTOMNÝ X

Obecného zastupite ľstva v Drahovciach  d ňa 25.06.2009


